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Boeve – de Kruif Deze motie betreft de 
beleidsbegroting 2018 en behandelt 
ondertunneling van de N226. De 
hyperlink naar de motie leidt echter 
naar een motie over aanplant van 
bomen. Kan de link worden 
aangepast naar de correcte motie en
kunnen wij op de hoogte worden 
gebracht van de stand van zaken van
de uitvoering van deze motie?

In de ‘stand van zaken afhandeling aangenomen 
moties tot 1-11-2023’ staat nu de goede link.

Momenteel is het niet te achterhalen of de motie 
destijds is uitgevoerd. Wel is de gemeente op dit 
moment met de provincie in gesprek over de 
verkeersveiligheid van de N226 binnen de 
bebouwde kom in het kader van het groot 
onderhoud aan de weg. We hebben de 
tussentijdse resultaten van het 
verkeersveiligheidsonderzoek met de provincie 
gedeeld. De rotonde N226 – John F. Kennedylaan 
– Nico Bergsteijnweg is ook onderdeel van het 
gesprek met de provincie. Dat de situatie als 
onveilig wordt ervaren is ook weer terug te zien in
het verkeersveiligheidsonderzoek waar deze 
rotonde veel genoemd wordt. De provincie heeft 
echter al aangegeven dat zij een ondertunneling 
voor fietsers niet als optie beschouwen gezien de 
gelimiteerde ruimte en dat de maatregel niet 
evenredig is aan de kosten die een ondertunneling
met zich meebrengt. Wij blijven aandacht vragen 
voor een veiligere situatie.

De gemeente is daarnaast ook met de provincie in
gesprek om maatregelen te treffen om de 
toenemende verkeersintensiteit te beperken. 

In die zin is de motie dus afgedaan.
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